



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Barricade Warning Tape Ruban de Bouclage		Date January 9, 2015 9 janvier, 2015
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-14-H306		Amendment No. – N° de la modification # 004
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At /à :	2 :00 pm EST	EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est)
On / le :	January 14, 2015 14 Janvier 2015	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Steve Perron Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3818		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

Your specifications indicate that the lettering "POLICE LINE DO NOT CROSS" and "BARRAGE DE POLICE PASSAGE INTERDIT" needs to be 27mm high, the lettering "CRIMESTOPPERS 1-800-222-8477 (TIPS)" and "ECHEC AU CRIME 1-800-222-8477 (TIPS)" needs to be 22mm high, and the length of one full example of the English and French text including spaces between each component should be 117cm. We have spoken to a number of manufacturers that we currently use for barricade tape and none are able to meet the length specification at 117cm as it equates to a cylinder of 46.6". Is 102.6cm in length for one full example, with the height of the "POLICE LINE DO NOT CROSS" and "BARRAGE DE POLICE PASSAGE INTERDIT" being 22mm high and the lettering "CRIMESTOPPERS 1-800-222-8477 (TIPS)" and "ECHEC AU CRIME 1-800-222-8477 (TIPS)" being 20mm high, acceptable?

Answer 1:

We will not accept the proposed changes. The purchase description will govern.

Question 2:

I wanted to reach out to you in regards to the above noted tender to see if the customer would be willing to accept a sample that is compliant in all respects except for UV coating and if the final product had UV coating would that be acceptable for the bid response.

Answer 2:

Yes, we will accept this request as long as the bidder can provide a data sheet confirming the information on the product they will be using in production.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Votre spécifications indiquent que le lettrage "POLICE LINE DO NOT CROSS" et "BARRAGE DE POLICE PASSAGE INTERDIT" doit être 27mm de haut, le lettrage Crimestoppers 1-800-222-8477 (TIPS) "et" ECHEC AU CRIME 1-800-222-8477 (TIPS) "doit être 22mm de haut, et la longueur d'une pleine exemple du texte anglais et le français y compris les espaces entre chaque composante devrait être 117cm. Nous avons parlé à un certain nombre de fabricants qui nous utilisons actuellement pour la bande de barricade et ne sommes pas en mesure de répondre à la longueur spécifiée à 117cm car elle assimile à un cylindre de 46,6 ". Est-102.6cm dans de longueur pour un exemple complet, à la hauteur de la " POLICE LINE DO NOT CROSS »et« BARRAGE DE POLICE PASSAGE INTERDIT "étant 22mm élevée et la Crimestoppers lettrage 1-800-222-8477 (TIPS) "et" ECHEC AU CRIME 1-800-222-8477 (TIPS) "étant 20mm de haut, est-ce acceptable?

Réponse 1 :

Nous n'allons pas accepter les changements proposés. La description d'achat régira.

Question 2 :

Je voulais vous rejoindre en ce qui concerne l'offre indiqué ci-dessus pour voir si le client serait prêt à accepter un échantillon qui est conforme à tous les égards, sauf pour le revêtement UV et si le produit final avait le revêtement UV serait-ce acceptable réponse à la soumission?

Réponse 2 :

Oui, nous allons accepter cette demande tant que le soumissionnaire peut fournir une feuille de données confirmant l'information sur le produit qu'ils utiliseront dans la production.